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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-01-21

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Ordförande Valberedningen Alexandru Golic t o m §7.3

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Sofia Reiner väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie läser bara en kurs den här LP:n och har mycket tid över till Styret.
Hon har påbörjat dokumenteringen av coronahanteringen och planeringen inför
Kärnstyrets aspning. Nästa vecka har hon både KU och FuM.
Sofia har påbörjat kandidatarbetet. Kandidatgruppen är jättemysig och de har
visst en budget på 500 000 kr. Hon tänker dra ihop till ett stormöte nästa vecka
om restriktioner och aspningar. På NU på måndag ska de prata om ”balans i
nöjeslivet på sektionen”, ”uppskattning av kommittéer” och om lokaler.
David har kommit igång med sina GS-kurser, men går officiellt kvar på F resten
av våren. Han har tjatat på revisorerna och upptäckt att F:s programbidrag
inte har höjts på mer än ett decennium. Han är bitter över att kårens ekono-
miutbildning drar igång nu – ett halvår efter att han gick på som kassör.
Joseph har pysslat med nycklar och accesser för nyinvalda efter förra sektions-
mötet.
Sjemelie är mitt uppe i flyttkaos. Hon har snackat med Tord om rummet bakom
skyddsrummet och håller koll på statistik för Studentbarometern; vi ligger tvåa
i svarsfrekvens just nu. Hon har anmält sig till SU. Där ska de prata om Funka,
högskolans stödfunktion för studenter med funktionsvariation.
Bemelie råkar hoppa över Albert och Isabella och går direkt till Ludwig. Det
påpekas och hon ger Albert ordet. Ludwig reserverar sig mot att han inte fick
prata först.
Albert har fixat med mailadresser och Fteksidor åt de nyinvalda och planerat
lite inför sektionens vecka.
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§4.2 DP DP har pratat om sin aspning. De ska snart spela in aspfilmen.

§4.3 F6 F6 håller också på med sin aspning. De har fått ett mail av SO om en våldspre-
ventionsutbildning som ska gå i början av februari.

§4.4 FnollK FnollK ska ha överlämning ikväll.

§4.5 SNF SNF har planerat inför cocktailpartyt och ska ha ett större planeringsmöte
inför terminen imorgon.

§4.6 Foc Gustav har skaffat hund över jullovet. Hunden, som heter Glenn, sover på
Gustav och förgyller mötet med sin närvaro. Arkadspelet Foc skulle köpa är på
gång, men det dröjer nog till mars innan det levereras.

§4.7 FARM FARM har haft några möten och börjat planera inför kommande läsperiod. De
försöker rekrytera fler ledamöter.

§5 Inforunda

§5.1 Fysiska moment i
utbildningen

Det verkar finnas olika bud gällande fysiska moment i utbildningen; på vissa
håll verkar det som att vårens kurser ska ha det, medan det på andra håll
snarare verkar förbjudet. KL undersöker saken, och kommer med mer info på
KU på måndag om inte tidigare.

§5.2 Samtal från Weidow Weidow ringde Bemelie häromdagen och frågade om hur sektionen tänker kring
arr under den kommande läsperioden. Hon svarade att vi skulle diskutera det på
det här mötet och sedan på stormöte. Weidow lyfte också Studentbarometern;
han vågar inte hoppas på att vi ska ha bättre svarsfrekvens än Bioteknik, men
han vill väldigt gärna lyckas slå Maskin.

§5.3 Nya spisar Tord har fixat nya spisar till Focus. Tufft, tycker mötet.

§6 Påminnelseavgift David fick betala en påminnelseavgift på 60 kr. Alex – som råkar vara Styret-
patet – säger att det betalades en större påminnelseavgift förra året, och att
Styret godkände det.
Beslut: Att godkänna Davids betalning av en påminnelseavgift på 60 kr.

§7 Diskussioner

§7.1 Arr och restriktioner Sen det senaste mötet har pandemilagen trätt i kraft. Bemelie har inte jättebra
koll på den, men föreslår att fortsätta avslå Focusbokningar LP3 ut.
Beslut: Att fortsätta avslå bokningar av Focus LP3 ut.
Bemelie tycker också att vi borde besluta om att arr som kräver fysisk närvaro
inte ska hållas under samma period.
Oliver undrar om utomhusarr är ok. Bemelie och David tycker inte det. Albert
tycker att redan när arrangörer är på plats för ett utomhusarr är de för många.
Isabella dubbelkollar att Styret håller med om att DP inte borde ordna sek-
tionsaktivastäd, och mötet instämmer.
Beslut: Att fortsätta att inte tillåta arrangemang i sektionens regi som kräver
fysisk närvaro LP3 ut.
Bemelie har ordnat nya lappar att sätta upp vid Focusingångarna angående
besöksgränsen, och Albert har skrivit på Ftek att Focus inte går att boka för
tillfället.
Gustav påpekar att några i Foc hade tänkt meka med maskinerna på Focus,
och undrar om det är ok. Bemelie tycker det.
Sofia har fått ett mail från F-spexet om att boka Focus för att agera ut en
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föreställning som streamas. Sjemelie tycker att det är rimligt att kommittéer,
föreningar och liknande är på Focus om det behövs för ens uppdrag. Joseph
tolkar Spexets mail som att det rör sig om en intern stream för deras med-
lemmar, och tycker att det i så fall inte ger tillräcklig sektionsnytta för att
det ska tillåtas. David tolkar det som att föreställningen ska spelas in och sen
tillhandahållas till sektionen. Sofia svarar Spexet att de får ha sin föreställning
om det medför sektionsnytta.

§7.2 Stormöte Sofia tänkte dra ihop till ett stormöte under den kommande veckan. Weidow
har sagt att han gärna närvarar om vi vill ha honom där.

§7.3 Aspning Eftersom kommittéerna inte har haft möjlighet att hålla sina vanliga arr under
det gångna året är det flera kommittémedlemmar som skulle vilja sitta om.
Kärnstyret diskuterade frågan på sitt måndagsmöte och landade i att de tyckte
att Styret inte ska lägga sig i valen, och varken stötta eller motsätta sig att
kommittémedlemmar vill sitta om.
Sjemelie tycker att Foc brukar sköta omsökningar bra; de som vill sitta om får
söka och Valberedningen får hantera dem som vilka sökande som helst. Om en
hel kommitté söker om blir det dock krångligt med vem som ska representera
kommittén i Valberedningen. Joseph har tolkat styrdokumenten som att det
inte tekniskt sett vore fel att låta en patet göra det, men tycker att den i så
fall borde vara med under aspningen.
Oliver tycker att det är bra om Styret är någorlunda insatt i situationen. Om
en hel kommitté sitter om innebär det att andra sektionsmedlemmar missar en
chans att engagera sig i sektionen. Gustav tycker inte att det är ett problem,
och trycker på att det är en speciell situation.
Alex säger att Valberedningen inte vill förbjuda att folk söker om, men tycker
att det blir konstigt om en hel kommitté vill söka om; väljer man bara n någ-
ra av dem blir det underlig gruppdynamik då de som sitter om redan känner
varandra väl. Alex har tolkat styrdokumenten som att kommittérepresentanten
egentligen bara behöver vara närvarande när nomineringen fastslås. Det är bra
om representanten är insatt, men styrdokumenten kräver det egentligen inte.
Han tänker inte låta någon som söker vara med under valberedningsintervju-
erna.
Angående hur aspningen fungerar om hela kommittén vill sitta om påpekar
Ludwig att man kan rotera vilka som håller i asparren, så att alla kan få delta
på i alla fall några arr som aspar. Gustav säger att hela Foc brukar hålla i
asparren, eftersom de som har tänkt söka om ändå vet hur det är att sitta i
kommittén och inte behöver någon aspning. David tycker dock att det är viktigt
– kanske särskilt för F6 och DP – att man under aspningen får se hur asparna
fungerar i grupp, och att det då är viktigt att även de som söker om aspar.
Gustav undrar hur många det är som vill söka om i kommittéerna. Han får
svaret att ungefär hälften av sittande F6 vill söka om, och i DP vill sex väldigt
gärna söka om, medan de andra två gärna gör det men klarar sig utan.

§8 FARM:s nycklar Joseph har upptäckt att FARM:s ledamöter brukar få nycklar till Styretrummet
och Kassörsrummet, men när han frågade Richard, FARM:s förra ordförande,
och Hannes, förra årets sekreterare, visste ingen av dem riktigt varför. Han
tycker det ska vara lika för alla kommittéer, och yrkar därför på att inte längre
ge FARM:s ledamöter nycklar.
Beslut: Att inte längre ge FARM:s ledamöter nycklar.

§9 Övriga frågor

§9.1 Ölkylen David frågar hur det går med ölkylsäskningen. Isabella säger att Gustav och
Didrik har ansvaret och att ”det la kommer nån gång”.
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§9.2 FARM-mässan FARM vill vara ute i god tid med att bestämma datum för FARM-mässan. De
funderar på att ha den i LP2 i LV2 eller LV3. Det är inget som är bestämt än,
men Eric uppmuntrar alla att säga till om de kommer på att det skulle krocka
med något.

§9.3 Studentbarometern Vad kan vi göra för att öka svarsfrekvensen på Studentbarometern? SNF har
delat ut fika till de som svarar tidigare år. Bemelie funderar på om man kan
sätta in pengar för kaffe och bulle på folks kårkort om de svarar. Hon funderar
också på om det vore en idé att ha olika pris för hela sektionen om vi kommer
upp i till exempel 30 % eller 40 % svar. Oliver säger att SNF har gått i liknande
tankar.
David undrar om PA har sponsrat med bullpengar tidigare år. I så fall kanske
de skulle vilja göra det igen. Vi skulle kunna skjuta till ännu mer pengar själva
utöver det, eftersom vi har ”apmycket pengar”.
Oliver säger att SNF kan ta ansvar för projektet, men att de behöver veta
budget. David tror att det vore smidigast om de kollade upp något som verkar
rimligt, kollade med PA om de vill sponsra, och sen pratade med David.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:11!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Sofia Reiner
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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